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Geachte wnd algemeen directeur, Lise Gosseye. 
Geachte voorzitter van de gemeenteraad, 
Wachtebeke 19 november 2022 
Geachte, 
Namens de N-VA afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen wij  
volgende schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van   
24 november 2022. 
 
Vraag 1- Schriftelijke verslagen GR en OR publicatie.:    

 

• Kan het schriftelijk verslag met vraag en antwoord GR/OR ook naast het audioverslag gepubliceerd 
worden?Kan het  

• Nu moet de inwoner via de gemeentelijke website 8 stappen ondernemen om het schriftelijk verslag 
te kunnen raadplegen.schriftelijk verslag met vraag en antwoord GR/OR ook                         Rudy 

 
Vraag 2 – Rondpunt Pottershoek-Zwaluwlaan-Merelstraat.:  
 

Op 18 oktober is het rondpunt aan de Zwaluwlaan-Pottershoek aangelegd. 

Met belijningen is een tracé uitgetekend dat moet zorgen voor een veiliger autoverkeer van en naar de 

Zwaluwlaan, Merelstraat en Pottershoek.De korte S-bocht zorgt voor een snelheidsrem richting Merelstraat 

en het rondpunt. 

De verkeerssituatie is echt veel beter maar we vinden het gebruik van paaltjes voor de afbakening niet de 

beste keuze. Op de tussenvlakken is het ook beter om vluchtheuvels en beplanting te voorzien. 

Het is jammer dat de fietsers het zelfde tracé van de automobilisten moeten volgen,dat blijft een risico op 

ongevallen. 

We stellen voor om een fietsdoorgang te voorzien vanuit het dorp richting Zwaluwlaan-Merelstraat aan de 

rechterzijde van de busopstapplaats, en een fietsdoorgang vanuit de Zwaluwlaan die aansluit op het 

fietspad op Pottershoek. 

Ik vermoed dat er binnen een paar weken een evaluatie komt van het rondpunt. 

 

• Kan onze vraag om een veilige doorsteek voor fietsers meegenomen worden bij de 

evaluatiegesprekken? 
Rudy 
 
Vraag 3: - Zonaal Vrachtwagenverbod.: 
 

In het cbs verslag van 26 september 2022 lezen we dat het schepencollege twijfels heeft over de invoer 

van een Gemeentegrensoverschrijdend Zonaal Vrachtwagenverbod Wachtebeke - Lochristi - Gent.  

Gent stelt een punctuele vrachtwagenfilter voor. 

• Wordt er gekeken in de richting van een vrachtwagensluis gekoppeld aan het bestaande 

ANPR camera systeem?  

Lokaal nodig vrachtverkeer moet steeds kunnen blijven bestaan.  

• Graag een stavaza? 

Dideriek 
Namens de N-VA-vertegenwoordigers in de gemeenteraad 
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Rudy Lootens en Diederik Lacayse 


